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PROTOKOLL FRÅN STYRELSEMÖTE ESKILSTUNA SAMSKYTTET  
2020-05-07  
    

 Tid:  18:30  
    

 Plats:  Hugelsta  
    

 Närvarande:     
Per Lundquist   Från KoF  
Fredrik Lindblad   Daniel Silvborn 
Lennart Ekström 
Göran Hägg 
Joel Edving 
Knut Lövstaf 
Niklas Faltin 
Tommy Jonsson  
Adjungerad 
Kenneth Malm 
 
 

1 MÖTETS ÖPPNANDE  

Ordförande Per Lundqvist hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat  

2 VAL AV JUSTERINGSMAN      

Till justeringsman valdes Lennart Ekström 

3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL      

Föregående styrelsemötesprotokoll från styrelsemöte 2020-01-28 och 2020-04-01  
godkändes och lades till handlingarna.  

4 RAPPORTER, SKRIVELSER E-POST      

   Ekonomi, Resultatenheter, projektgrupper, samt avtal, villkor och rutiner  

Uthyrning i Munktell, Eskf har inte fått 16 000 som de borde ha fått förutsatt att 
Svenska Skyttesportförbundet har varit i Munktell. 
När det är utrett och klart så betalar vi ut det som vi då eventuellt är skyldiga. 
Dessa pengar är inte med i någon redovisning innan ovan är 100% klart. 
 
Efterdebitering på Eskilstuna Jaktskytteklubb, Knut kontaktar EJSK och förklarar för 
dem. 
Kassören redovisade utfallet för de olika resultatenheterna. 
 
Daniel redogjorde för det brev som är utskickat från Kultur och Fritid, vad 
andemeningen är med det. Styrelsen är positivt inställda till det. 
 
Skjutbaneinstruktioner 
Varje förening ansvarar själva för att korrekta skjutbaneinstruktioner för respektive 
gren/skyttegren sitter uppe och är spridda och kända för föreningens medlemmar. 
Skjutbaneinstruktionerna ska sitta uppe vid respektive skjutplats/bana. 
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Besiktning av skjutbanor 
Daniel kommer att beställa besiktning av jaktskyttebanorna så att de också blir 
besiktade i Juni. 
 
Ändrade skjuttider 
Ansökan är inskickad och Miljö har återkommit med ett antal frågeställningar som vi 
kommer besvara gemensamt med Kultur och Fritidsförvaltningen. 
 

5 BESLUT OCH PROJEKT     

Projekt H-vallen  
Projektgruppen har haft två möten sedan sist för att planera hur layouten ska vara 
på den för att flera skyttegrenar kan använda den. 
Den kommer att breddas lite mer mot vägen istället 
H2 kommer troligen inte att byggas utan ytan kommer att användas till annat, 
parkeringen, uppställningsplats och så vidare. 
 
Fredrik har haft möte med entreprenören som kan komma med massorna, de ska 
få beslut på sitt bygglov i denna eller nästa vecka. 
Så fort det är klart så kan de börja med sitt bygge och då kommer vi kunna få 
massor. De kommer också att bygga vallarna direkt när de kommer med 
massorna. Som ska vara godkända när de kommer. 
Styrelsen beslutade i enlighet med ovan. Niklas kommer dessutom att ta fram en 
uppdaterad skiss och ritning. 
 
Projekt skogsvallen  
Inget arbete bedrivs på den och ska inte påbörjas innan H-vallen är klar. 
  
 
Valberedningen 
Av de som ska väljas i år så är samtliga utom en av suppleanterna är intresserade 
av att fortsätta. 
Knut, adjungerad kassör, kommer inte att fortsätta sitt uppdrag. 
 
Kasun 
Larmet dit gick i helgen, när Securitas kommer hit så står dörren öppen till kasunen. 
Detta är inte första gången som detta händer för berörd förening. 
Bägge dörrarna var öppna och ingen var vid vapnen. 
Styrelsen beslutade att lämna in polisanmälan på detta, Ordförande lämnar in den 
under morgondagen. (5000-K542172-20, polisanmälans referens) 
 
Styrelsen beslutade dessutom att skicka en skriftlig varning till dem. 
Där det ska framgå att om detta sker igen kommer de inte att få tillträde till kasunen 
längre. De ska dessutom förankra vapnen med vajer, ställa in dem i skåp eller 
åtminstone ta bort vital del, slutstycke, och låsa in dessa i ett skåp 
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6 ÖVRIGT      

Jaktskyttet i samskyttet 
Varför ska de vara med i Samskyttet, diskuteras väldigt lite inom samskyttet. 
Tidigare så var det mycket diskussioner om detta. 
Samskyttet ser mycket positivt på att de fortsatt är medlemmar i samskyttet precis 
som allt annat skytte, tillsammans är vi starkare än vad vi är ensamma. 
Lägger till en punkt kring jaktskyttet i vår vanliga dagordning. 
 
Propositioner till kommande årsmöte 
Sekreteraren lämnade som förslag att vi på det kommande årsmötet ska rösta om 
det utvecklingsförslag som styrelsen tagit fram. 
Styrelsen beslutade att vi ska skicka ut de som propositioner till det kommande 
årsmötet och att vi där ska rösta om vall för vall i enlighet med det förslag som är 
framtaget. Förutom på de vallar som arbetet är påbörjat, det vill säga H och I. 
Sekreteraren lämnade också ett förslag om 50 meters banan, där man på hela eller 
delar av den ska möjliggöra att skjuta grövre kalibrar på åtminstone bana 36 – 50 
eller på hela banan. Så att man kan merutnyttja den vallen. 
Plus om frågan att skjuta grovt i Munktell. 
Allt för att få ett demokratiskt fattat beslut om de olika vallarna så att vi har ett 
gemensamt förslag när väl Jörgen Hedbergs utredning är klar. 
 
Hyror Munktell 
Styrelsen beslutade att så fort som möjligt börja ta betalt för de kontor och förråd för 
att minska underskottet för den resultatenheten. 
 
Polisen hyra för Hugelsta 
Se över vad övriga skjutbanor tar och därefter anpassa deras hyra till det. 
De har haft en pistolklubb som varit medlem i Samskyttet tidigare. Nu är det 
verksamheten som är uppe och skjuter. 
 
Extern uthyrning 
Styrelsen beslutade att ta fram en prislista för de som vill hyra en eller flera vallar 
på Hugelsta 
Förslaget är att det ska kosta 500 kronor per vall/bokstav och tävlingsdag. 
Eventuell byggtid ska dock inte kosta något förutsatt att övrig träning inte påverkas 
av det. 
 

7 NÄSTA MÖTE      

Styrelsemöte den 25 maj klockan 18:30, i stora paviljongen. 
 
Årsmötet är den 11 juni klockan 19:00 i Hugelsta i stora paviljongen. 
 

8 MÖTETS AVSLUTANDE      

Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet.  
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 Vid protokollet      Justeras  
  
  

 Joel Edving     Lennart Ekström  
  
Ordförande  
  
  

Per Lundqvist 


